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JUDEŢUL MUREŞ 

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI BATOŞ 
Web: www.primariabatos.ro ,  E-mail: batos@cjmures.ro 

Cod Fiscal 5181030, Batoş 547085, nr. 302, Telefon / Fax 0265 544212 
 

Nr. 4225 din 18.07.2024 

P R O C E S –V E R B A L 
încheiat azi 18 iulie 2024 

 

Cu ocazia şedinţei ordinare a Consiliului Local Batoş, convocată de primarul 
comunei Batoş, domnul Dumitru Cotoi.  

Primarul comunei Batoş, Cotoi Dumitru, prin Dispoziţia nr. 192/12.07.2024 a 
convocat Consiliul Local al comunei Batoş, judeţul Mureş în şedinţa ordinară pentru 
data de 18.07.2024, ora 13.00. 

PREZENŢI: ABOS FERENCZ, ANDONE TEODOR, BANCIU ELENA, BÎTA VALERIU-
AUREL, GLIGA IOAN, ONOFREI DANIELA, MĂRCUŞ IOAN, TĂMĂŞAN EMIL-CORNEL,  
TODEA MARIA, URBAN WALTER-MICHAEL.    

ABSENT: CÎMPEAN VASILE-AUGUSTIN, FULOP DOMOKOS şi MARIAN TEODOR – 
RAUL. 

PARTICIPĂ: domnul primar Cotoi Dumitru, doamna secretar general Macarie 
Marcela, doamna inspector Lepădat Loredana şi doamna consilier personal al 
primarului Cinca Laura. 

Doamna secretar general - sunt prezenţi 10 consilieri, astfel, potrivit O.U.G. nr. 
57/2019 constatăm faptul că şedinţa este legal constituită. Toate punctele înscrise pe 

ordinea de zi sunt însoţite de documentele prevăzute de Codul administrativ.  
Se anunţă consilierii locali că în conformitate cu prevederile art. 228 din O.U.G. 

nr. 57/2019 privind Codul administrativ, cu modificările şi completările ulterioare, 

alesul local aflat în conflict de interese în condiţiile prevăzute  de cartea I Titlul IV din 
Legea nr. 161/2003, cu modificările şi completările ulterioare, are obligaţia să se 
abţină de la emiterea sau participarea la emiterea ori adoptarea actului administrativ, 

de la încheierea sau participarea la încheierea actului juridic respectiv, care ar putea 
produce un folos material pentru sine sau pentru: 

    a) soţ, soţie sau rude ori afini până la grad ul al II-lea inclusiv; 
    b) orice persoană fizică sau juridică faţă de care alesul local are calitatea de 

debitor al unei obligaţii; 

    c) o societate la care deţine calitatea de asociat unic ori funcţia de 
administrator sau de la care obţine venituri; 

    d) o altă autoritate din care face parte; 

    e) orice persoană fizică sau juridică, alta decât autoritatea din care face 
parte, care a făcut o plată către acesta sau a efectuat orice fel de cheltuieli ale 

acestuia; 
    f) asociaţie sau fundaţie din care face parte. 
Astfel, având în vedere aceste dispoziţii, consilierul local aflat în una dintre 

situaţiile  enumerate are obligaţia să anunţe la începutul şedinţei consiliului local, 
interesul personal pe care îl are la adoptarea hotărârii respective, anunţ care se 

consemnează în mod obligatoriu în procesul-verbal al şedinţei, iar ulterior anunţării 
interesului personal consilierul local nu mai este luat în calcul pentru cvorumul 
necesar adoptării hotărârii consiliului cu privire la care acesta şi-a anunţat interesul 

şi nu are drept de vot la adoptarea acestei hotărâri.  
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În conformitate cu prevederile art.138 alin.15 din OUG nr. 57/2019 supun spre 

aprobare procesul-verbal al şedinţei ordinare din data de 30.04.2024, dacă sunt 
completări, modificări, adăugiri? 

Se votează cu 10 voturi pentru, 3 absenţi (Câmpean, Fulop şi Marian). 

Se supune la vot ordinea de zi, cine este pentru, împotrivă, abţineri? 

O R D I N E     D E    Z I: 
 

1. Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă pentru 
şedinţa ordinară din data de 18.07.2024. 

2. Proiect de hotărâre privind validarea  Dispoziţiei  Primarului 

comunei Batoş nr. 129/27.06.2024 privind aprobarea rectificării bugetului local 
al comunei Batoş pe anul 2024. 

3. Proiect de hotărâre privind stabilirea şi aprobarea destinaţiei şi a 
preţului de pornire la licitaţie pentru masa lemnoasă din fondul forestier al 
Comunei Batoş ce urmează a fi valorificată de către  Direcţia Silvică Mureş.  

4. Proiect de hotărâre privind  aprobarea de acordare a unor înlesniri la 
plată, constând în scutirea de majorări de întârziere prescrise aferente 

obligațiilor fiscale principale cuvenite bugetului local de către persoana fizică 

care are calitatea de contribuabil al bugetului local al comunei Batoș. 
5. Proiect de hotărâre privind aprobarea achiziţionării serviciilor de 

consultantă în aplicarea legilor fondului funciar. 
6. Proiect de hotărâre privind aprobarea achiziţionării serviciilor de 

întreţinere a imobilelor aflate în administrarea consiliului local. 
7.    Proiect de hotărâre privind aprobarea achiziţionării serviciilor de 

proiectare  pentru actualizarea Documnentaţiei de Avizare a Lucrărilor de 

Intervenţie privind investiţia: ”EXTINDERE, REABILITARE, MODERNIZARE ȘI 
DOTARE ȘCOALĂ GIMNAZIALĂ SAT BATOȘ NR. 440, COMUNA BATOȘ, JUDEȚUL 

MUREȘ” 
8. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local pe anul 2024. 

9. Proiect de hotărâre privind conferirea titlului de „Cetăţean de onoare 
al comunei Batoş” doamnei Cîmpean Silvia. 

10. Proiect de hotărâre privind conferirea titlului de „Cetăţean de onoare 

al comunei Batoş” domnului  Cherecheş Buţ Leon. 
11.Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă pentru 

lunile august-octombrie 2024.  
12.Cereri. 
13.Diverse. 

 şi se votează cu 10 voturi pentru şi 3 absenţi (Cîmpean, Fulop, Marian). 

Punctul 1. 
1. Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă pentru 

şedinţa ordinară din data de 18.07.2024. 
 Domnul consilier Gliga Ioan – eu îl propun preşedinte de şedinţă pentru şedinţa 
din data de 18.07.2024 pe domnul Andone Teodor. 

 Doamna secretar general – dacă nu mai sunt alte propuneri, se supune la vot şi 
se votează cu 8 voturi pentru, 2 abţineri ( Onofrei, Mărcuş) şi 3 absenţi (Cimpean,  

Fulop şi Marian). 
Se adoptă hotărârea nr. 48 din 18.07.2024 privind alegerea preşedintelui 

de şedinţă pentru şedinţa ordinară din data de 18.07.2024. 



 

 

 

Punctul 2. 
2. Proiect de hotărâre privind validarea  Dispoziţiei  Primarului comunei 

Batoş nr. 129/27.06.2024 privind aprobarea rectificării bugetului local al 
comunei Batoş pe anul 2024. 

Doamna inspector Lepădat Loredana – prezintă raportul de specialitate la 

proiectul de hotărâre. 
Domnul consilier Abos Ferencz – ce înseamnă copii cu nevoi speciale? 

Doamna inspector Lepădat Loredana – la aprobarea bugetului primăriei s-a 
primit de la finanţe suma de 26.000 lei şi s-a suplimentat cu această sumă. Sunt 
copiii cu cerinţe educaţionale speciale, CES-ul. 

Domnul preşedinte de şedinţă Andone Teodor - domnule consilier Abos, vă rog 
să vă înscrieţi la cuvânt, nu mai interveniţi peste toată lumea. 

Domnul consilier Abos Ferencz – deci trebuie doar votat, nu avem dreptul să 
vorbim. 

Domnul preşedinte de şedinţă Andone Teodor – aveţi dreptul să vorbiţi, v-am 

rugat frumos să vă înscrieţi la cuvânt, să ne putem înţelege. 
 

 Domnul preşedinte de şedinţă Andone Teodor  - se supune la vot proiectul de 

hotărâre şi se votează cu 10 voturi pentru şi 3 absenţi (Cîmpean, Fulop şi Marian). 

Se adoptă hotărârea nr. 49 din 18.07.2024 privind validarea  Dispoziţiei  

Primarului comunei Batoş nr. 129/27.06.2024 privind aprobarea rectificării 
bugetului local al comunei Batoş pe anul 2024. 

Punctul 3. 
3. Proiect de hotărâre privind stabilirea şi aprobarea destinaţiei şi a preţului 

de pornire la licitaţie pentru masa lemnoasă din fondul forestier al Comunei 
Batoş ce urmează a fi valorificată de către  Direcţia Silvică Mureş. 
 Domnul consilier Abos Ferencz – propun preţul de 250 lei/mc.  
 

 Domnul preşedinte de şedinţă Andone Teodor - se supune la vot propunerea 
domnului Abos şi se votează cu 10 voturi pentru şi 3 absenţi (Cîmpean, Fulop şi 
Marian). 

Se adoptă hotărârea nr. 50 din 18.07.2024 privind stabilirea şi aprobarea 
destinaţiei şi a preţului de pornire la licitaţie pentru masa lemnoasă din fondul 

forestier al Comunei Batoş ce urmează a fi valorificată de către  Direcţia Silvică 
Mureş. 

Punctul 4. 
4. Proiect de hotărâre privind aprobarea de acordare a unor înlesniri la 

plată, constând în scutirea de majorări de întârziere prescrise aferente 

obligațiilor fiscale principale cuvenite bugetului local de către persoana fizică 

care are calitatea de contribuabil al bugetului local al comunei Batoș. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – deşi persoana respectivă a venit, eu nu sunt 

de acord să se facă astfel de precedente. 
Domnul consilier Abos Ferencz - nu e moştenitoare, în primul rând, din ce ştiu 

eu, aceşti oameni nu au plătit niciodată impozit şi au vreo 20 ha în Uila. 

Doamna secretar general -  nu au atât, au 12 ha. 
Doamna consilier Banciu Elena – solicitanta ce grad de rudenie este? 

Domnul consilier Abos Ferencz – nepoată, nici măcar nu e moştenitoare. 



 

 

Doamna consilier Banciu Elena – dar îl întreb pe domnul preşedinte de 
şedinţă, de ce vă băgaţi peste toată lumea? 

Domnul consilier Abos Ferencz – poi ştiu, că sunt de acolo din Uila. 
Doamna consilier Onofrei Daniela – vedeţi ce se întâmplă dacă nu avem 

şedinţă două luni de zile? 

 Domnul consilier Abos Ferencz – vorbeşte domnul Abos pentru două şedinţe 
acuma? 

Doamna secretar general – nu, asta înseamnă să nu se facă şedinţa pe comisii, 
acolo trebuie discutate toate lucrurile. 

 

 Domnul preşedinte de şedinţă Andone Teodor - se supune la vot proiectul 
de hotărâre şi se votează cu 7 voturi împotrivă, 3 abţineri (Abos, Mărcuş, 
Onofrei) şi 3 absenţi (Cîmpean, Fulop, Marian). 

Nu se adoptă hotărâre. 

Punctul 5. 
5. Proiect de hotărâre privind aprobarea achiziţionării serviciilor de 

consultanţă în aplicarea legilor fondului funciar. 
Domnul consilier Abos Ferencz – ce face persoana în cauză pentru cadastrare? 

La Uila de când au fost afişate actele nu a fost la nici o informare. Contractul trecut a 

fost pentru 6 luni, cresc preţurile de la 60.000 la 80.000 lei + TVA.  
Doamna consilier Onofrei Daniela – propun să îl facem la 4 ore. Cum se plăteşte 

acest contract, lunar, trimestrial? 
Doamna secretar general – noi nu putem face contractul la 4 ore, noi trebuie să 

facem contract pe valoare. 

Domnul consilier Abos Ferencz – să fie pe 6 luni.  
Doamna consilier Onofrei Daniela – atunci propun să fie pe jumătate din 

valoare. 
Doamna inspector Lepădat Loredana – lunar, pe baza raportului de activitate. 
Domnul preşedinte de şedinţă Andone Teodor – se supune la vot propunerea 

doamnei consilier Onofrei, de reducere la jumătate a valorii contractului şi se votează 
cu 3 voturi pentru, 7 împotrivă (Andone, Banciu, Bîta, Gliga, Tămăşan, Todea şi 
Urban) şi 3 absenţi (Câmpean, Fulop şi Marian). 

Se supune la vot proiectul de hotărâre iniţial şi se votează cu 7 voturi pentru, 1 
împotrivă (Abos), 2 abţineri ( Onofrei, Mărcuş) şi 3 absenţi (Câmpean, Fulop şi 

Marian). 
Se adoptă hotărârea nr. 51 din 18.07.2024 privind aprobarea achiziţionării 

serviciilor de consultantă în aplicarea legilor fondului funciar. 

Punctul 6. 
6. Proiect de hotărâre privind aprobarea achiziţionării serviciilor de 

întreţinere a imobilelor aflate în administrarea consiliului local. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – după decesul domnului Viorel Uleşan ştiţi că 
am rămas descoperiţi cu oameni la gospodărie comunală şi am achiziţionat serviciul 
de întreţinere a gospodăriei comunale, cu Rareş. S-a epuizat contractul anterior de 1 

an de zile şi avem nevoie în continuare, este un volum mare de muncă şi până la 
organizarea concursului e nevoie să continuăm cu Rareş, este de cosit, vina toamna, 
vor fi frunze, săptămâna viitoare trebuie să începem citirea contoarelor la apă pe 

Batoş. 
Doamna consilier Onofrei Daniela – aţi pomenit de citirea contoarelor, ar fi bine 

să se facă un anunţ cu perioada de citire, ca să ştie lumea. Câţi muncitori avem 
momentan? 



 

 

Doamna inspector Lepădat Loredana – cinci muncitori. 
 

 Domnul preşedinte de şedinţă Andone Teodor  - se supune la vot proiectul de 
hotărâre şi se votează cu 10 voturi pentru şi 3 absenţi (Cîmpean, Fulop şi Marian). 

Se adoptă hotărârea nr. 52 din 18.07.2024 privind aprobarea achiziţionării 

serviciilor de întreţinere a imobilelor aflate în administrarea consiliului local. 

 Punctul 7. 
7. Proiect de hotărâre privind aprobarea achiziţionării serviciilor de 

proiectare  pentru actualizarea Documnentaţiei de Avizare a Lucrărilor de 

Intervenţie privind investiţia: ”EXTINDERE, REABILITARE, MODERNIZARE ȘI 
DOTARE ȘCOALĂ GIMNAZIALĂ SAT BATOȘ NR. 440, COMUNA BATOȘ, JUDEŢUL 

MUREȘ”. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – după ce am achiziţionat clădirea şcolii din 

Batoş am întocmit o documentaţie în vederea obţinerii finanţării pentru reabilitare, 

extindere, modernizare şi dotare a şcolii, am obţinut finanţarea prin C.N.I., însă pe 
parcursul ultimilor ani ne-au tot cerut clarificări şi avize noi. La ultima şedinţă la care 

am fost convocat împreună cu consultantul şi cu proiectantul la comisia din 
Ministerul Dezvoltării ne-a cerut actualizarea documentaţiei cu normele în vigoare 
pentru a putea continua. Din ceea ce am primit de la CNI, câteva din normele 

modificate sunt referitor la încălzirea în şcoli, nu se mai admite încălzire cu centrală şi 
calorifere, ne cer încălzire cu aeroterme şi panouri. O altă modificare, din punctul de 
vedere al ISU, nu mai acceptă plafon decât din beton. 

Domnul consilier Mărcuş Ioan – l-aţi întrebat pe domnul director al şcolii, aveţi 
aprobare despre şcoală? Eu am fost abordat zilele trecute de domnul director, era cu 

Celentano sau cu Ardiles, şi mi-a atras atenţia că tot ce discut legat de şcoală prima 
dată să îl întreb pe el. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – asta e o ironie. Bancuri la bufet. 

Domnul consilier Mărcuş Ioan – şi aici ce e ? 
Domnul consilieer Abos Ferencz – atâta am plătit că până la urmă cred că 

ajungeam la scopul final şi era gata şcoala. 
 
Domnul preşedinte de şedinţă Andone Teodor - se supune la vot proiectul de 

hotărâre şi se votează cu 10 voturi pentru şi 3 absenţi (Câmpean, Fulop şi Marian). 
Se adoptă hotărârea nr. 53 din 18.07.2024 privind aprobarea achiziţionării 

serviciilor de proiectare  pentru actualizarea Documnentaţiei de Avizare a 

Lucrărilor de Intervenţie privind investiţia: ”EXTINDERE, REABILITARE, 

MODERNIZARE ȘI DOTARE ȘCOALĂ GIMNAZIALĂ SAT BATOȘ NR. 440, COMUNA 

BATOȘ, JUDEȚUL MUREȘ”. 

Punctul 8. 
8. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local pe anul 2024. 

Doamna inspector Lepădat Loredana - prezintă raportul de specialitate. 
Doamna consilier Onofrei Daniela – iar cumpărăm steaguri, ce patrioţi suntem. 

Domnul preşedinte de şedinţă Andone Teeodor - se supune la vot proiectul de 
hotărâre şi se votează cu 9 voturi pentru, 1 abţinere (Onofrei) şi 3 absenţi (Cîmpean, 
Fulop şi Marian). 

Se adoptă hotărârea nr. 54 din 18.07.2024 privind rectificarea bugetului 
local pe anul 2024. 

Punctul 9. 
9. Proiect de hotărâre privind conferirea titlului de „Cetăţean de onoare al 

comunei Batoş” doamnei Cîmpean Silvia. 



 

 

Domnul primar Cotoi Dumitru – de-a lungul timpului am avut bucuria să 
avem alături oameni care şi-au dedicat întreaga viaţă muncii în comuna Batoş. Un 

astfel de exemplu este şi cel al doamnei Cîmpean Silvia, care a profesat peste 40 ani 
în comuna noastră, precum şi domnul părinte Cherecheş-Buţ Leon care şi-a 
desfăşurat activitatea numai în comuna Batoş de-a lungul celor 40 ani de activitate, 

urmând să iasă în pensie în luna septembrie anul acesta. Ambii au fost implicaţi în 
desfăşurarea diverselor activităţi sociale şi culturale din comuna Batoş. 

Domnul consilier Abos Ferencz – dar nu au fost voluntari, şi-au făcut meseria. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – în fiecare UAT se acordă astfel de titluri unui 

dascăl, unui preot, unei personalităţi. Doamna Silvia a pregătit atâtea generaţii cât 

timp a ocupat postul, cât şi după ce a ieşit la pensie, continuă să se implice. Acest 
titlu se oferă în semn de recunştinţă pentru munca depusă. 

Domnul consilier Mărcuş Ioan – câţi cetăţeni de onoare avem în comuna 

Batoş? 
Domnul primar Cotoi Dumitru – patru cetăţeni de onoare. 

Doamna consilier Banciu Elena – doamna Silvia a făcut foarte multe lucruri 
benevole după ce a ieşit la pensie, deci nu vorbim doar despre activitatea ei 
profesională care i-a fost retribuită la vremea respectivă, dar dacă nu ai participat la 

evenimentele culturale ale comunei nu ai de unde să ştii, domnule Abos. 
Doamna secretar general – având în vedere faptul că este o hotărâre cu 

caracter individual, codul administrativ spune că se votează prin vot secret, pe 
buletine de vot. 

Domnul preşedinte de şedinţă Andone Teodor – în urma exercitării dreptului 

de vot şi a numărării buletinelor de vot, a rezultat un număr de 9 buletine de vot 
valabile, având exprimată opţiunea “DA” şi 1 buletin de vot “NUL”. 

Se adoptă hotărârea nr. 55 din 18.07.2024 privind conferirea titlului de 

„Cetăţean de onoare al comunei Batoş” doamnei Cîmpean Silvia. 

Punctul 10. 
10. Proiect de hotărâre privind conferirea titlului de „Cetăţean de onoare 

al comunei Batoş” domnului  Cherecheş Buţ Leon. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – procedura de vot este aceeaşi, prin vot secret 

pe buletine de vot. 

Domnul preşedinte de şedinţă Andone Teodor – în urma exercitării dreptului de 
vot şi a numărării buletinelor de vot, a rezultat un număr de 9 buletine de vot 

valabile, având exprimată opţiunea “DA” şi 1 buletin de vot “NUL”. 
Se adoptă hotărârea nr. 56 din 18.07.2024 privind conferirea titlului de 

„Cetăţean de onoare al comunei Batoş” domnului  Cherecheş Buţ Leon. 

Punctul 11. 
11. Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă pentru 

lunile august-octombrie 2024. 

Domnul consilier Tămăşan Emil-Cornel – îl propun pe domnul consilier Andone 
Teodor. 

Doamna consilier Onofrei Daniela – îl propun pe domnul Abos Ferencz. 

Domnul consilier Abos Ferencz – refuz.  
Domnul preşedinte de şedinţă Andone Teodor - se supune la vot proiectul de 

hotărâre şi se votează cu 10 voturi pentru şi 3 absenţi (Câmpean, Fulop şi Marian). 

Se adoptă hotărârea nr. 57 din 18.07.2024 privind alegerea preşedintelui de 
şedinţă pentru lunile august-octombrie 2024. 

 
 



 

 

Punctul 12. 
12. Cereri. 

 12.1. Dan Nicolae şi Vultur Ioan – solicitare înfiinţare echipă de fotbal AS 
Steaua Dedrad 

- domnul primar Cotoi Dumitru – nemulţumirea lor este că tineretul din 

comună nu poate să joace în echipa actuală, că toţi cei care joacă sunt mai în vârstă 
şi tineretul nu îl bagă în joc. 

Domnul consilier Tămăşan Emil-Cornel – eu spun ca prima dată să constituie 
echipa, să îi vedem că funcţionează şi după aceea să vină să solicite alocarea de 
fonduri, în condiţiile în care ştiţi foarte bine că în urmă cu 3-4 şedinţe am alocat o 

sumă de bani pentru actuala echipă şi am trecut pe la terenul de sport care spuneau 
că se amenajează şi nu am vazut nicio modificare. 

Doamna secretar genral – constituiţi într-o asociaţie sunt, din moment ce scrie 

AS Steaua Dedrad, dar trebuie acte. 
Domnul consilier Mărcuş Ioan – în sfârşit se face mişcare, asta e bine, dar pe 

teren intră cei mai buni, nu toţi cei care vor să joace. 
Domnul consilier Abos Ferencz – dacă celeilalte echipe i s-au dat 50.000 lei, 

acum vor şi ei, mâine-poimâine se trezeşte şi Uila că înfiinţează o echipă şi vor şi ăia 

bani. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – oricum prea mulţi bani le-am alocat şi lor, dar 

să vedem că aduc deconturi. 
 

Punctul 13. 
13. Diverse. 

1. Domnul consilier Urban Walter – ce măsuri s-au luat cu buldoexcavatorul?  
Domnul primar Cotoi Dumitru – ştiam că nu vom găsi ceva şi bun şi ieftin atât 

de repede şi ce am găsit deocamdată nu ne încadrăm în sumă. Avem unu la Turda, 
trebuie să mergem să îl vedem. 

2. Domnul consilier Abos Ferencz – stadiul actelor păşunii de la Uila, acum o 

foloseşte cineva de la Ruştior, cum o foloseşte, ce înţelegere a fost acolo? Din ce 
ştiu eu, nu au făcut nimic. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – am comunicat atunci la primăria Şieuţ că 

terenul e al nostru, ei nu au acte. Ce suprafaţă e acolo? 
Domnul consilier Gliga Ioan – trebuie făcut amenajament pastoral, după care se 

scoate la disponibil păşunea şi se va atribui printr-o procedură de licitaţie. 
Deocamdată sunt 38 ha. 

Domnul consilier Abos Ferencz – Va fi greu să scăpăm de ei. 

Domnul consilier Abos Ferencz – la Uila se vidanjează când la unu, când la 
altul şi se deversează în pârâu la livada parohiei. Cum se taxează, cât costă? 

 

 
 

Domnul consilier Abos Ferencz – din 40.000 euro, la Uila au ajuns 6 bene de 
piatră. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – s-au dus 9 bascule de piatră la Uila şi s-a folosit 

şi buldozer pentru nivelare. 
Domnul consilier Gliga Ioan – nu poţi duce aceeaşi cantitate în fiecare sat, pe 

metri cubi putem verifica procesele verbale, restul s-a băgat pe Batoş, Goreni şi 
Dedrad. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – cred că pe Goreni s-a băgat cel mai mult. 



 

 

Domnul consilier Abos Ferencz – la Uila se mută care unde vrea? e vorba de 
casa  de la nr. 183, unde a stat domnul profesor Barna acum s-a mutat cineva  

Domnul primar Cotoi Dumitru – este o casă pe Legea 112, nu ştiu să îţi spun 
acum dacă a fost achitat sau cât a fost achitat, au mai fost discuţii în consiliul local 
pe tema casei respective, dar nu se poate muta cineva, chiar dacă nu a fost achitat, că 

asa vrea el, aia tot prin hotărâre de consiliu local. Cred că nu mai este nicio casă prin 
Legea 112 disponibilă. 

Domnul consilier Abos Ferencz – la Uila sunt cel puţin 3. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – neplătită? 
Domnul consilier Abos Ferencz – da, fosta grădiniţă şi mai sunt. 

Domnul primar Cotoi Dumitru – aia nu-i pe Legea 112. Pentru casa de la nr. 183 
voi cere de la caserie să văd cât s-a achitat sau dacă s-a achitat şi dacă este o 
solicitare de cumpărare va trebui evaluare şi se va vinde. Nu noi vom fi beneficiarii 

sumei respective, banii se duc la Statul Român. Consiliul local poate diminua din 
valoarea evaluată. 

Domnul consilier Abos Ferencz – materialele de şedinţă să se dea în format 
fizic 

Domnul primar Cotoi Dumitru – materialele nu vi se trimit în format fizic? 

Doamna secretar general – nu, că nu se mai imprimă, le primesc în format 
electronic, fizic fiecare secretar de comisie primeşte un exemplar din materiale. 

Domnul consilier Abos Ferencz – ce se întâmplă cu cultele? sunt cereri 
depuse de 6 luni 

Domnul primar Cotoi Dumitru – toate parohiile au adus dovada la ceea ce au 

făcut? Eu nu ştiam. 
Doamna inspector Lepădat Loredana – doar Parohia Ortodoxă Batoş şi Parohia 

Ortodoxă Dedrad nu au adus. 

Domnul consilier Abos Ferencz -  noi am depus în termen şi cererea şi decontul. 
3. Domnul consilier Mărcuş Ioan – buldoexcavator 

Domnul primar Cotoi Dumitru – cum am mai spus, încă suntem în căutare şi 
sper să găsim ceva bun că ne e foarte necesar. 

Domnul consilier Mărcuş Ioan – conservarea şcolii vechi din Batoş 

Domnul primar Cotoi Dumitru – există un proiect prin care se reabilitează clădiri 
cu 2,5 milioane euro, am chemat consultanţii să vedem dacă ne încadrăm, se 

numeşte “Centru social, cultural şi sportiv”, dar se cere suprafaţă minimă de 3000 mp 
şi nu ne încadrăm. Aş fi vrut să depunem pentru clădirea respectivă, 60% din 
valoarea proiectului ar fi mers pe clădire. Pentru o şedinţă următoare o voi chema pe 

doamna să ne prezinte, poate vom găsi altă locaţie. 
Doamna secretar general - dispensarul Dedrad. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – eu am o reţinere să mai zic ceva de Dedrad, că 

după aceea iar nu-i bine, dar nu aş vrea să pierdem proiectul. 
4. Doamna consilier Onofrei Daniela – s-au înmulţit iarăşi câinii vagabonzi, 

este unul mare în centru. 
Domnul primar Cotoi Dumitru – i-am prezentat unei persoane din Dedrad locaţii 

unde ar putea înfiinţa centru pentru câini. Acum face în Suseni, dar va deservi toate 

comunele din zonă, urmează să termine padocul, e privat şi va angaja şi hingheri. 
Avem şi hotărâre de consiliu să încheiem contract. 

Doamna consilier Onofrei Daniela – la Ciurgău au fost plantaţi pomi de către 
copiii de la şcoală şi acum sunt roşi de nişte capre care pasc peste tot, cred că 
este vorba despre acelaşi domn Costinea, ale cărui capre au ros şi pomii plantaţi 

de noi în parcul din sus. Din ce şţiu, păşunea aia era atribuită la Oltean şi el nici 
nu avea ce să caute acolo. 



 

 

Domnul primar Cotoi Dumitru – când mergeam după apă am văzut că era o 
împrejmuire făcută din aţă de baloţi şi nu a fost nicio problemă. Cineva a rupt aţa şi 

rău a făcut. Bine era să reziste pomii ăia şi să crescă, să umbrească. Lui Gore 
Costinea i-am trimis sesizare că au venit vecinii să se plângă de mirosul de la capre de 
acolo din Cujma, dar când am mers cu adresa a zis că a dus caprele de acasă. 

Domnul consilier Bîta Valer  - ultima dată erau la casa aia în spate la Barşon. 
 

Domnul preşedinte de şedinţă, având în vedere faptul că problemele înscrise pe 
ordinea de zi au fost epuizate, vă mulţumesc pentru prezenţă şi declar închise 
lucrările şedinţei Consiliului local Batoş. 

 

               PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,      Contrasemnează, 

                         CONSILIER                     SECRETAR GENERAL  
              Andone Teodor                Macarie Marcela  
    

 

 

 

 

 

 


